
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Integrationsministeren

Dato: 7. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 267
Ministeren bedes kommentere henvendelsen vedr. F.A.M, jf. UUI alm. del –
bilag 109. Herunder bedes ministeren kommentere det forhold, at ansøgeren
tilsyneladende ikke er blevet oplyst om, at ansøgningen ville blive behandlet
efter de nye regler for tidsubegrænset opholdstilladelse, på trods af flere hen-
vendelser til Udlændingeservice.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen Jespersen
formand
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